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Proizvo|a~i malina za ponedeljak najavljuju protest ispred Vlade Srbije

Ide breg Muhamedu
Priboj - Poljoprivredni proizvo|a~i Priboja, Prijepolja i

Nove Varo{i organizovani u Udru`enje malinara „Limska
dolina“, zajedno sa poljoprivrednicima U`ica i cele Srbije
zakazali su za ponedeljak, 25. decembra protest pred zgra-
dom Vlade Srbije.

Poljoprivrednici }e na protestu izneti dva zahteva, jedan
se odnosi na kontrolu cena maline, a drugi je formiranje
„Nacionalnog saveta za malinu“, koji bi trebalo da re{i pro-
blem otkupne cene koji malinari imaju svake godine. Ma-
linari se ̀ ale da cena po kojoj od njih otkupljuju malinu je-
dva pokriva tro{kove proizvodnje, a da otkupljiva~i onda
njihovu malinu izvoze po zna~ajno ve}im cenama. Na nji-
hovoj malini, tvrde malinari, zara|uju uglavnom hladnja-
~ari i izvoznici. Isti zahtevi izneti su pre desetak dana na sa-
stancima poljoprivrednih proizvo|a~a u Priboju , a zatim u
Prijepolju, posle kojih je 9. decembra, usledila blokada ma-
gistralnog puta. Tada su i najavljeni protesti {irom Srbije.
„Idemo svi, dolaze poljoprivrednici iz cele Srbije, organizo-
vano, autobusima. Tra`i}emo da ispune ono {to su obe}a-
li“, ka`e za na{ list Vladan Popadi}, potpredsednik Udru`e-
nja „Limska dolina“. 

Malinari tvrde da im je ovo {to sada tra`e ve} obe}ano na
razgovorima u Vladi Srbije , koje su oni vodili sa ministrom
poljoprivrede Branislavom Nedimovi}em, ove godine u
septembru. Tada je, kako ka`u, postignut dogovor da se for-
mira „Nacionalni savet za malinu“ koji bi posredovao u do-
govoru malinara i izvoznika u procesu carinjenja i izvoza,
kao i usagla{avanja otkupnih sa izvoznim cenama. 

S. Bjeli}

Idemo svi u Beograd: 
Vladan Popadi}

INTERVJU:Gradona~elnik Novog Pazara 
Nihat Bi{evac o ovoj i narednoj godini

Energija ka 
problemima, a
ne podelama

Novi Pazar - Godina, koja je na
izmaku, za ovaj grad je bila uspe-
{na. U njoj smo nastavili politiku
koju vodimo za stvaranje povoljne
klime za razvoj privrede i bolji ̀ ivot
svih gra|ana. Na politi~kom planu
postignut je konsenzus sa osnov-
nim principima kojima se vodimo.
Postavljeni su jasni principi za
osna`ivanje male privrede, unapre-
|enje {kolstva i socijalne za{tite i
nastavak ulaganja u sport. Izuzetno
je va`no {to smo uspeli da stabilizu-
jemo bud`et, ocenjuje za Sand`ak
Danas gradona~elnik Novog Paza-
ra Nihat Bi{evac. 

Prema njegovim re~ima, ovu go-

dinu je u ovom gradu obele`ila i no-
va vladaju}a koalicija. „Stabilna ko-
alicija, koju ~ine Sand`a~ka demo-
kratska partija (SDP), SDA Sand`a-
ka, SNS i SNP, donela je koristi u vi-
{e oblasti. Sada energiju tro{imo na
re{avanje problema u razvoju gra-
da, a ne na sva|e, me|usobne pro-
zivke i produbljivanje razlika kako
je bilo ranije. I u politi~kom i u dru-
{tvenom smislu izuzetno je va`na
poseta predsednika Republike Tur-
ske i Srbije, Red`epa Taipa Erdoga-
na i Aleksandra Vu~i}a“, ka`e Bi{e-
vac, koji za narednu godinu naja-
vljuje niz novih projekata. S. N.
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Deda Mraz
Hteli ili ne, odbrojavanje staroj godini je po~elo. Neki podvla~e crte, neki

ne. Ostavljaju jo{ po malo prostora za „mo`da“ i „ali“. I jedno i drugo znaju po
ne{to da pokvare. Samo da bi se pri~alo da je moglo i ovako i onako, pa, gde
mi bi ova pamet (ako nije i{la po obavezno svoje mi{ljenje?), pa znalo se da
}e biti tako i jo{ mnogo pa, pa, pa (ne poistove}ivati sa petardama, koje odav-
no „ljuljaju“ po sokacima kao generalna proba za najlu|u no}).

Grad novogodi{nje blje{ti. Ajd, sad pogodi {ta je svetle}i kola~, a {ta lili-
hip. Svetle}e irvase i ko~ije smo uparkirali u sred centra. Ima samo jedan pro-
blem, nema Deda Mraza. Ajd, sad pogodi u {ta se ne uklapa. Mo`da i on ima
problem udaljenosti od autoputa, ̀ eleznice i aerodroma?! Ako odovud do ta-
mo treba sati i sati, onda od tamo do ovamo treba duplo vi{e. Mo`da se pla{i
da mu u torbu punu darova oni odozgo ne strpaju ne{to {to nije po volji ovi-
ma ili onima. Ne}e da se me{a u unutar~ar{ijska nadmudrivanja.

Za svaki slu~aj irvasi i ko~ije ga ~ekaju. Ako odlu~i{, Deda Mraze ne skre}i
sa staze... S. N. 

Priboj - Predlog Odluke o bud`etu
op{tine Priboj za 2018. godinu dat je
ju~e na javnu raspravu a odbornici }e
ga usvajati na dvanaestoj sednici Skup-
{tine op{tine Priboj koja je zakazana za
ponedeljak.

Od planiranog bud`eta koji ukupno
iznosi oko milijardu i 85 miliona dina-
ra, 240 miliona je predvi|eno za inve-
sticije. Ve}ina kapitalnih investicija
odnosi se na saobra}ajnu i sportsku in-
frastrukturu {to je predsednik op{tine
Priboj Lazar Rvovi} objasnio ~injeni-
com da }e Priboj u narednoj godini bi-
ti doma}in 55. Me|uop{tinskih omla-
dinskih sportskih igara (MOSI).

- Sportska infrastruktura je u lo{em
stanju pa su tu ulaganja neminovna,
isti je slu~aj sa pobolj{anjem i poprav-
kom saobra}ajne infrastrukture. Veli-
ki deo bud`eta izdvojen je na investici-
je, oko 22 odsto, rekao je Rvovi} i do-
dao da su u 2018. godini predvi|ena i
zna~ajna sredstva za stru~nu praksu,
za osposobljavanje za rad u Fabrici au-
tomobila Priboj.

Bud`etom je pored kapitalnih ula-
ganja u sportsku i putnu infrastruktu-
ru predvi|eno jo{ i 15 miliona dinara
za rekonstrukciju zgrade Op{tinske
uprave.

Pored predloga bud`eta pred pri-
bojskim odbornicima }e se u okviru
34 ta~ke dnevnog reda na}i jo{ i Pred-
log kodeksa pona{anja slu`benika i
name{tenika Op{tine Priboj, Kadrov-

ski plan Op{tinske uprave, dok je
predsednika op{tine Rvovi} Op{tin-
sko ve}e ovlastilo da podnese predlog
Vladi Republike Srbije za pokretanje
postupka prenosa prava javne svojine
Republike Srbije, na parcelu koja je
Planom generalne regulacije grad-
skog podru~ja op{tine Priboj odre|e-
na za islamsko groblje.

S. Bjeli}

Odbornici SO Priboj u ponedeljak raspravljaju o bud`etu

Pribojski bud`et prati MOSI 

Dnevni red sa 34 ta~ke: 
Sa ranije sednice SO Priboj 

BDZS menja
ime u SPP

Novi Pazar - Bo{nja~ka demo-
kratska zajednica Sand`aka
(BDZS), na sutra{njoj izbornoj
skup{tini, promeni}e ime u
Stranka pravde i pomirenja
(SPP). Ovo je potvr|eno za San-
d`ak Danas iz vrha te stranke.
Ono {to mo`e da se sazna je da }e
SPP biti multietni~ka partija, u
kojoj }e biti mesta i za pripadnike
ve}inskog naroda u dr`avi i dru-
gih manjinskih zajednica. Tran-
sformisana stranka }e, najvero-
vatnije imati jednog potpredsed-
nika Srbina i jednog Albanca. 

Na{ izvor iz vrha BDZS obja-
snio je da preimenovanjem,
stranka ne gubi nacionalnu od-
rednicu „bo{nja~ka“, ve} se oslo-
ba|a tog ograni~enja i etnolokal-
nog okvira. „Menja se model bor-
be za bo{nja~ka prava, koji se nu-
di i svim drugim manjinskim za-
jednicama“. O~ekuje se da za
predsednika SPP bude izabran
narodni poslanik Muamer Zu-
korli}. BDZ u Crnoj Gori ve} je
transformisan u Stranku pravde i
pomirenja. S. N. 

Nova Varo{ - Op{tinski ve}nici su
usvojili nacrt odluke o bud`etu Op{ti-
ne Nova Varo{ za 2018, odluku o ka-
drovskom planu Op{tinske uprave,
kao i predloge odluka o komunalnim
taksama i lokalnom akcionom planu
zapo{ljavanja. U okviru obimnog
dnevnog reda, razmatrani su i planovi
rada op{tinskih javnih preduze}a i
ustanova za narednu godinu, a odgo-
voreno je i na par zahteva gra|ana i
privrednih subjekata. 

Iako se o~ekivalo da }e 19. po redu
sednica Op{tinskog ve}a imati mara-
tonski tok s obzirom na to da se na
dnevnom redu na{lo vi{e od 40 ta~aka,
ve}nici su uspeli da rad okon~aju za
nepuna ~etiri sata. Za razliku od lane,
ovog puta je „glatko“ pro{ao nacrt od-
luke o bud`etu za narednu godinu, po
kome }e se najzna~ajniji deo op{tin-
skog „kola~a“ od skoro 733 miliona di-
nara izdvojiti za infrastrukturu, komu-
nalne delatnosti, turizam, agrar, obra-
zovanje, sport... Ve}nici gotovo da ni-
su imali primedbe na to kako je kreira-
na raspodela sredstava iz op{tinske ka-
se, sem {to su se ~uli predlozi da se
mo`da moglo izdvojiti vi{e para za

mesne zajednice, a manje za isplatu
nadoknada za ujed pasa lutalica, za ko-
je se na godi{njem nivou u proseku
opredeli skoro ~etiri miliona dinara.
Ne{to du`a polemika vodila se oko ta-
rife lokalnih komunalnih taksi u 2018.
koju je predlo`ila Op{tinska uprava.

- Smatram da iznosom firmarine u
oblasti trgovine na malo od oko 53.000
dinara godi{nje za svaki trgovinski
objekat, „gu{imo“ privrednike koji
imaju vi{e prodavnica. Umesto da ih
stimuli{emo i umanjimo namete jer
zapo{ljavaju najvi{e radnika, mi ih na
neki na~in ka`njavamo. Predlog je da
pravna lica i preduzetnici koji se bave
ovom delatno{}u, a imaju vi{e od jed-
nog trgovinskog objekta, godi{nju na-
knadu u punom iznosu pla}aju samo
za prvi odnosno tamo gde im je sedi-
{te firme, a za svaku slede}u prodavni-
cu uz umanjenje iznosa za 25 posto,
predlo`io je ve}nik Tomislav Ili}. Nje-
gov predlog su u nastavku rasprave
podr`ali i svi ostali ve}nici. 

Op{tinsko ve}e je, nakon du`e pole-
mike i neslaganja ve}nika iz redova

SNS-a, ipak, ve}inom glasova dalo sa-
glasnost na re{enje o davanju u zakup
oko 14 hektara zemlji{ta iznad kame-
noloma u Bistrici, koje je krajem no-
vembra na period od deset godina, izli-
citirala prijepoljska firma „Alfa trans“
od 7.150 evra godi{nje. Za zakup je bilo
zainteresovano i lokalno preduze}e
„Slo`na bra}a“, kojem nadle`na op{tin-
ska komisija, me|utim, nije dozvolila
u~e{}e na licitaciji, sa obrazlo`enjem da
nisu dostavili re{enje za obavljanje po-
slova na eksploataciji kamena, {to je bio
jedan od uslova konkursa.

- Po Zakonu o privrednim dru{tvi-
ma, niko nema pravo da diskrimini{e
bilo kog privrednog dru{tva nameta-
njem suprotnih uslova u~estvovanja na
licitaciji. Svako pravno lice ~inom upi-
sa u APR, sti~e pravo da obavlja bilo
koju delatnost po klasifikaciji i ono se
ne mo`e oduzeti uslovima koje je Op-
{tina jednostrano nametnula. ^lanom
4. Zakona o privrednim dru{tva jasno
je odre|eno da dru{tvo sa registrova-
nom prete`nom delatno{}u mo`e oba-
vljati i sve druge koje zakonom nisu za-
branjene nezavisno od toga da li su od-
re|ene osniva~kim aktom. U postupku

koji je prethodio licitaciji , preduze}e
„Slo`na bra}a“ je dostavilo odluku
skup{tine dru{tva kojom se precizira
da se ono mo`e baviti i eksploatacijom
kamena, navodi se u dopisu koji je Op-
{tinskom ve}u i nadle`nim op{tinskim
slu`bama dostavio pravni zastupnik
„Slo`ne bra}e“ advokat \or|e Drobac,
koji je uz zahtev za poni{tenje licitacije
prilo`io i pravno tuma~enje profesora
pravnih nauka Zlatka Stefanovi}a o
pravu privrednih dru{tava za obavlja-
nje odre|ene delatnosti. 

Dok su naprednjaci tvrdili da je
preduze}e „Slo`na bra}a“ imalo pravo
u~e{}a na licitaciji i da bi trebalo uzeti
u obzir vi{e pravnih tuma~enja, prav-
nici pri Op{tinskoj upravi isti~u da je
sve ura|eno u sladu sa zakonskom
procedurom. „Na{e je da se striktno
dr`imo „slova“ Zakona. To smo i ura-
dili, i svi koji smatraju da su o{te}eni
imaju pravo `albe nadle`nom Sudu.
[ta god mi danas odlu~ili, ovaj slu~aj
}e svakako imati sudski epilog“, ocenio
je predsednik Ve}a i Op{tine Radosav
Vasiljevi}. R. Popovi}

Op{tinsko ve}e Nove Varo{i o nacrtu bud`eta, 
taksama, zakupu zemlji{ta iznad kamenoloma...

Odbijena ̀ alba „Slo`ne bra}e“

Za zapo{ljavanje 10 miliona
Zavr{nicu sednice Ve}a obele`ili su usvajanje planova rada op{tinskih javnih

preduze}a i ustanova za narednu godinu. Skup{tini je upu}en i usagla{en predlog
Akcionog plana zapo{ljavanja u 2018. kojim se predvi|a da, putem razli~itih me-
ra i programa, u ovu oblast bude ulo`eno 10.000.000 dinara. 

Novi Pazar - Sand`a~ka narodna
partija (SNP) sednicom Glavnog od-
bora obele`ila je osam godina postoja-
nja. Sa ovog skupa je poru~eno da je
SNP izgradila politi~ki identitet i u
proteklom periodu bila primer civili-
zovane stranke.

- Na{e zalaganje i politi~ko delova-
nje ima dva cilja prvi je o~uvanje na{eg
politi~kog identiteta koji se mo`e svr-
stati u tri re~i: umerenost, tolerancija i
uva`avanje drugih stranaka. Ne la`ni
ekstremizam i vre|anje. Ho}emo da se
takmi~imo po delima i rezultatima.
Ovaj politi~ki identitet koji gradimo os-
am godina mora da po{tuju svi ~lanovi
ove stranke i svi koji se ne vode na{om
politikom mogu svoje mesto tra`iti u
drugim strankama jer mi `elimo da
budemo primer civilizovane stranke -
naglasio je predsednik SNP Mirsad
\erlek. On je najavio da }e njegova
stranka slede}e godine u~estvovati na
izborima za Bo{nja~ko nacionalno ve-
}e (BNV), jer „da bi se integrisali u dru-
{tveno-politi~ki sistem Srbije, prvo tre-
ba da izgradimo BNV gde treba da bu-
du ve}nici iz svih stranaka“.

- SNP }e slede}e godine u~estvovati
na tim izborima. Ima}emo svoje pred-
stavnike. Koliko }e ih imati nije bitno,

ali mi `elimo da u~estvujemo, da krei-
ramo i da se borimo za o~uvanje bo-
{nja~kog identiteta, poru~io je \erlek.
Na sednici GO SNP izabrani su novi
~lanovi Predsedni{tva i Izvr{nog odbo-
ra. Za potpredsednike stranke izabrani
su Suad Kurtovi} i Adela Tahirovi}, za
sekretara Bahrija Sijari} i za portparol-
ku Alma Rizvanovi}. Sednici su prisu-
stvovali predstavnici koalicionih part-
nera iz Sand`a~ke demokratske partije
(SDP), SDPS i SNS. Ova partija u po-
slednja dva mandata u~estvuje u lokal-
noj vlasti u Novom Pazaru. S. N.

I Sjenica usvojila bud`et

Prihodi jednaki 
rashodima

Sjenica - Skup{tinska ve}ina u op{tini Sjenica donela je
odluku o bud`etu za narednu godinu. Planirano je da se u
op{tinskoj kasi slede}e godine prihoduje 966.074.431 dina-
ra, ali isto toliki }e biti i rashodi. U odnosu na ovogodi{nji
bud`et onaj za 2018. godinu manji je za 10 miliona dinara.

Planirano je da se najvi{e sredstava, 135 miliona dinara,
ulo`i u komunalne delatnosti. Po visini ulaganja, slede iz-
gradnja saobra}ajne infrastrukture, za koju }e biti izdvoje-
no 120,5 miliona i razvoj turizma sa vi{e od 101,26 miliona
dinara. Najmanje je planirano da se izdvoji za zdravstvenu
za{titu, samo 2,5 miliona dinara. Ni slede}e godine u sjeni~-
koj op{tinskoj kasi ne}e biti sredstava namenjenih za pro-
jektno finansiranje medija. Protiv ovakve odluke o bud`etu
protiv su bili odbornici opozicione Bo{nja~ke demokratske
zajednice Sand`aka (BDZS). S. N. 

U ponedeljak ~etrnaesta sednica 
Skup{tine op{tine Prijepolje

Na dnevnom redu
bud`et za 2018.

Prijepolje - Prema predlogu predsednice Stane Mar-
kovi}, odbornici Skup{tine op{tine }e u ponedeljak, 26.
decembra, na ~etrnaestom zasedanju razmatrati samo
tri ta~ke dnevnog reda. Ovu sednicu }e, svakako, obele-
`iti predlog Odluke o bud`etu op{tine Prijepolje za na-
rednu godinu. Prema predlogu, op{tinski bud`et osta-
}e na nivou ovogodi{njeg, odnosno o~ekivana ukupna
sredstva su oko milijardu i 131 milion dinara. Pored ove
ta~ke dnevnog reda, odbornici }e dati svoje mi{ljenje i o
Programu rada Skup{tine op{tine za narednu godinu,
a bi}e razmatran i kadrovski plan Op{tinske uprave i
Turisti~ke organizacije za 2018. godinu. I. H. D.

Sand`a~ka narodna partija 
obele`ila osam godina postojanja

U~estvova}emo na izborima
za BNV: Mirsad \erlek
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NOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - Godina, koja je na izma-
ku, za ovaj grad je bila uspe{na. U njoj
smo nastavili politiku koju vodimo za
stvaranje povoljne klime za razvoj pri-
vrede i bolji ̀ ivot svih gra|ana. Na po-
liti~kom planu postignut je konsenzus
sa osnovnim principima kojima se vo-
dimo. Postavljeni su jasni principi za
osna`ivanje male privrede, unapre|e-
nje {kolstva i socijalne za{tite i nastavak
ulaganja u sport. Izuzetno je va`no {to
smo uspeli da stabilizujemo bud`et,
ocenjuje za Sand`ak Danas gradona~el-
nik Novog Pazara Nihat Bi{evac. 

[ta izdvajate kada je politika u pi-
tanju?

- Stabilna koalicija, koju ~ine San-
d`a~ka demokratska partija (SDP), SDA
Sand`aka, SNS i SNP, donela je koristi u
vi{e oblasti. Sada energiju tro{imo na re-
{avanje problema u razvoju grada, a ne
na sva|e, me|usobne prozivke i produ-
bljivanje razlika kako je bilo ranije. I u
politi~kom i u dru{tvenom smislu izu-
zetno je va`na poseta predsednika Re-
publike Turske i Srbije, Red`epa Taipa
Erdogana i Aleksandra Vu~i}a. Ovaj
grad je tada pokazao jedinstvo i sposob-
nost da bude organizator jednog takvog
zna~ajnog doga|aja. Novi Pazar se zbog
toga na{ao na svetskoj mapi i o njemu
su govorili svetski mediji. Poslate su po-
ruke mira i tolerancije, a potpisani su i
sporazumi veoma zna~ajni za nas.

I ova godina je pro{la bez direktnih
investicija i dolaska inostranih inve-
stitora. Kako ocenjujete situaciju u
privredi?

- Nekoliko godina unazad privreda u
Novom Pazaru se suo~ava sa istim proble-
mima. Problem nedovoljno izgra|ene in-
frastrukture i udaljenost od velikih centa-
ra ote`avaju investicije. U ovom trenutku
oslanjamo se na malu privredu, koja je no-
silac razvoja grada. Ljude ovde krasi pred-
uzetni~ki duh, zato su gradska vlast, u sa-
radnji sa Vladom Srbije, Razvojnom agen-
cijom Srbije i Nacionalnom slu`bom za-
po{ljavanja usmerili pomo} ka doma}em
preduzetni{tvu. Nastojimo da im pomog-

nemo kroz obezbe|ivanje sredstava za
rad, subvenciju i edukaciju. U razvojnim
projektima ra~unamo i na na{e privredni-
ke iz dijaspore i stvaramo im uslove za lak-
{e i efikasnije ulaganje u rodni kraj.

Koji su najzna~ajniji projekti rea-
lizovani u toku ove godine?

- Zapo~eto je mnogo projekata, ko-
je smo planirali da zavr{imo slede}e
godine. Od onih koji su zavr{eni po-
sebno bih izdvojio kori}enje reka Ra-
{ke, De`evske i Banjske. Kompletno
renoviranje O[ „Stefan Nemanja“ i iz-
gradnju atletskog stadiona. Za kori}e-
nje ove tri reke ulo`eno je 2,2 miliona
evra, koje smo dobili iz Svetske investi-
cione banke. Vi{e od pola miliona evra
utro{eno je za renoviranje osnovne
{kole. Ovaj projekta je sa 360.000 evra
podr`ala Ambasada Norve{ke u Srbiji,
Kancelarija za javna ulaganja je obez-
bedila 65.365 i grad je u~estvovao sa
98.307 evra. Zavr{en je i sportski infra-
strukturni ponos grada, atletski sta-
dion, u ~iju izgradnju je ulo`eno 110
miliona dinara. Ministarstvo omladi-
ne i sporta je obezbedilo 60 miliona, a
50 miliona dinara obezbedio je grad.

Od onoga {to je ura|eno sa ~im ste
posebno zadovoljni, a {ta je moglo
da bude bolje?

- Ponosan sam {to je ovaj grad bio or-
ganizator nekoliko zna~ajnih manifesta-

cija. Izdvajam Balkanijadu (Balkansko pr-
venstvo u atletici), koja je bila ubedljivo
najzna~ajnija i najubedljivija manifestaci-
ja u regionu. Od toga }emo imati dugo-
ro~ne koristi. Dugo nakon toga smo do-
bijali zahvalnice od udru`enja {irom Bal-
kana sa ̀ eljom da se saradnja nastavi. Za-
dovoljan sam i {to je grad u ovoj godini za-
bele ìo ekspanziju u izgradnji. To je dokaz
da grad ̀ ivi i razvija se. I turizam nam je u
ekspanziji. Bele ìmo pove}an broj turista,
stigla nam je nagrada EDEN-a po kojoj je
Novi Pazar evropska top destinacija i ovde
se trenutno gradi pet hotela. To je dokaz
da se turisti~ki potencijali u ovom gradu
razvijaju u dobrom pravcu. Nisam neza-
dovoljan ni projektima koje smo zavr{ili i
onima koje smo dobili. 

Koji projekti }e biti realizovani sle-
de}e godine?

- Ve} na po~etku nove godine bi}e za-
vr{ena izgradnja urgentnog bloka. De~iji
vrti} u naselju [estovo je zavr{en i sledi nje-
govo opremanje i pu{tanje u rad. Re{ava-
}emo i problem saobra}aja u centru gra-
da. Izgradnjom nove saobra}ajne infra-
strukture rastereti}emo grad saobra}ajne
gu`ve. U planu je izgradnja dva nova mo-
sta u centru grada i pristupnih saobra}aj-
nica. Za realizaciju ovih projekata ve} smo
potpisali protokol sa Turskom agencijom
za razvoj (TIKA), prilikom posete turskog
predsednika Erdogana Novom Pazaru.
O~ekujem da po~ne revitalizacija Stare
~ar{ije, rekonstrukcija hamama Isa-bega i
izgradnja de~ijeg vrti}a. Sve su to turske
donacije. Veoma va`no za na{u saobra}aj-
nu infrastrukturu je i nastavak radova na
izgradnji obilaznice oko Novog Pazara.

Kakvu lokalnu samoupravu `elite
u 2018. godini?

- Za nas je izuzetno va`na transpa-
rentnost u radu i saradnja s gra|anima.
Napredovali smo na listi transparentnih
gradova i te ì}emo da se {to vi{e otvara-
mo prema gra|anima, jer nam je to naj-
bitnije. @elja nam je da gra|ani imaju pu-
no poverenje u na{ rad, da aktivno u~e-
stvuju u razvoju grada, da nam daju su-
gestije, predloge, pokre}u inicijative. Na-
{e je opredeljenje da budemo otvoreni i
da zajedno stvaramo bolje uslove za `i-
vot i rad u gradu.

Novi Pazar - Odbornici Skup{tine
grada Novog Pazara po tre}i put su iz-
menili gradski bud`et za ovu godinu.
Gradski parlamentarci su, zbog pove-
}anih prihoda u gradskoj kasi ve}im
od 121 milion dinara, doneli odluku o
rebalansu bud`eta. Ovom odlukom
predvi|eni su prihodi ve}i od 2,5 mili-
jardi, rashodi od 2,4 milijarde dinara i
suficit od 88 miliona dinara. Ovogodi-
{njim vi{kom u bud`etu, lokalna sa-
mouprava }e izmiriti dugovanja za
javnu rasvetu, prema komunalnim
preduze}ima „Gradska ~isto}a“ i „Vo-
dovod i kanalizacija“, zadu`enja sa vi-
sokim kamatama i za izgradnju sport-
ske infrastrukture.

Odmah nakon odluke o rebalansu
bud`eta za ovu godinu, odbornici su
raspravljali i usvojili odluku o bud`etu
za slede}u godinu. Po toj odluci plani-
rani su prihodi od 2,401.000.000 dina-
ra, rashodi od 2,37 milijardi i suficit od
64 miliona dinara. Najvi{e prihoda 1,2
milijarde, skoro polovina, o~ekuje se od
naplate poreze, slede prihodi od lokal-
nih komunalnih taksi od 697 miliona i
od drugih transfera vlasti 559 miliona.

Kada su rashodi u pitanju, najve}a
stavka odnosi se na plate zaposlenih
(624,7 miliona), za 23 miliona vi{e ne-
go ove godine. Do ovog pove}anja je

do{lo zbog odluke Vlade Srbije da po-
ve}a plate zaposlenih u lokalnoj samo-
upravi za pet, a u ustanovama kulture
za 10 odsto. Na drugom mestu je pla-
}anje roba i usluga - 596 miliona, a od
toga za pla}anje usluga po ugovoru na-
menjeno je 261,3 miliona dinara, sle-
de ulaganja za izgradnju infrastruktu-

re 239,8 miliona i dotacije Pred{kol-
skoj ustanovi „Mladost“ od 188,8 mi-
liona dinara. Suficit od 64 miliona di-
nara bi}e umeren ka otplati kreditnih
zadu`enja iz ranijih godina.

Skup{tinska ve}ina usvojila je ka-
drovski plan gradske uprave. Tim doku-
mentom planirano je zapo{ljavanje 23
nova radnika u lokalnoj samoupravi, od
kojih }e 15 raditi u komunalnoj policiji.
Doneta je i odluka o iznosu lokalne ko-
munalne takse koja se pla}a prilikom re-
gistracije motornih vozila i Pravilnik ko-
jim su utvr|eni koeficijenti na plate, do-
datke na plate i ostala primanja zaposle-
nih, postavljenih i imenovanih lica u lo-
kalnoj samoupravi. Doneta je i odluka o
mre`i vrti}a Pred{kolske ustanove
„Mladost“ i da se novi vrti} u naselju [e-
stovo zove „^arolija“.

Zavod za urbanizam, Dom zdravlja,
Gradska toplana, Parking servis i Na-
rodna biblioteka „Dositej Obradovi}“
dobili su nove-stare vr{ioce du`nosti
direktora, Suata Ljaji}a, Ervina ]oro-
vi}a, Dejana Ni}iforovi}a, Armina Me-
hovi}a i Elijasa Rebronju. Jedino je do-
sada{nji vr{ilac du`nosti direktora Re-
gionalnog pozori{ta Seadetin Mujezi-
novi} izabran za direktora te ustanove.

Predlozi opozicione Bo{nja~ke de-
mokratske zajednice Sand`aka (BDZS)

za dopunu dnevnog reda, ni ovoga pu-
ta, nisu imali podr{ku skup{tinske ve-
}ine, koja je odbila da raspravlja o sta-
nju u FK Novi Pazar, zabrani rada kla-
dionica i kockarnica u blizini obrazov-
nih institucija i verskih objekata, po-
mo}i Vatrogasnoj jedinici i re{avanju
problema u saobra}aju. S. Novosel

INTERVJU
Gradona~elnik Novog Pazara Nihat Bi{evac o ovoj i narednoj godini

Energija ka problemima,
a ne podelama

Izuzetno je va`na poseta predsednika Republike Turske i Srbije, Red`epa Taipa 
Erdogana i Aleksandra Vu~i}a Zavr{en je vrti} u [estovu, zavr{avamo urgentni blok

Op{te bolnice, re{ava}emo i problem saobra}aja u centru grada

U DVE RE^I

POKLON ZA DECU BEZ RODITELJA
Novi Pazar - U Novom Pazaru ni ove godine

ne}e biti sve~anog do~eka Nove godine na Grad-
skom trgu. Gradona~elnik Nihat Bi{evac je do-
neo odluku da se umesto na do~ek usmere za
pomo} deci bez roditeljskog staranja. Deca bez
jednog ili oba roditelja dobi}e po 10 hiljada di-
nara. Na spisku Centra za socijalni rad ima 79
mali{ana. Bi{evac je uputio apel ustanovama i
pojedincima da deci bez roditeljskog staranja i
socijalno ugro`enim licima pomognu koliko
mogu. Pro{le godine je nov~anu pomo} od lo-
kalne samouprave dobilo 73 dece. S. N.

GRAD DONIRAO NOVO SANITETSKO VOZILO
Novi Pazar - Gradska uprava donirala je no-

vo sanitetsko vozilo novopazarskom Domu
zdravlja. Vrednost donacije je 4,5 miliona dina-
ra. Vozilo ima najsavremeniju medicinsku opre-
mu. Ovim }e biti znatno olak{an transport te`ih
bolesnika prema ve}im zdravstvenim ustanova-
ma u Kraljevu, Kragujevcu i Beogradu. Dom
zdravlja je, do sada, u svom voznom parku ima
osam sanitetskih vozila. U narednom periodu
trebalo bi da stigne jo{ nekoliko novih, koliko jo{
treba za novu Hitnu slu`bu ~iji je po~etak rada
planiran za slede}e prole}e. S.N. 

S. Novosel

Posebno 
zadovoljan 

- Posebno sam zadovoljan do-
brim me|unacionalnim i me|una-
rodnim odnosima, koji su deo tradi-
cije ovog grada i u tom pravcu nasta-
vljamo. Dru{tveni aktivizam je mo-
gao da bude znatno bolji i ho}emo
unapre|enje u toj oblasti. Uvek smo
tu da se odazovemo na pozive insti-
tucija i udru`enja i pru`imo pomo} u
sprovo|enju akcija ~iji je cilj pobolj-
{anje situacije u dru{tvu. Poseban
akcenat stavi}emo na bolesti zavi-
snosti i kroz razli~ite aktivnosti i
edukacije mladoj populaciji }emo
ukazivati na {tetnost ovih po{asti.

Prekid sednice 
Zasedanje gradskog parlamenta je, posle vi{e od dva sata, prekinuto na petna-

estak minuta i to kada se raspravljalo o rebalansu bud`eta. Predsednica Skup{tine
grada Ifeta Radon~i} je prekinula zasedanje, jer je odbornik i narodni poslanik BDZS
Jahja Fehratovi} odbio da se udalji sa govornice tra`e}i re~. Obja{njeno je da na to
nije imao pravo. Predsednica Radon~i} je prekinula zasedanje i na dogovor pozva-
la {efove odborni~kih grupa. Nakon tog sastanka parlament je nastavio zasedanje.

Postavljeni jasni principi za
razvoj grada: Gradona~elnik
Novog Pazara Nihat Bi{evac
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi Pazar

Gradski parlament u Novom Pazaru usvojio rebalans
bud`eta za ovu i bud`et za narednu godinu

Manje para nego ove godine

Odbornici BDZS
protestuju zbog
oduzete re~i
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KULTURA INTERVJU

Novi Pazar - Na velikoj sceni Kultur-
nog centra u Novom Pazaru, odigrana
je predstava „Bojte se Allaha: Smisao ̀ i-
vota i smrti ]amila Sijari}a“, ra|ena
prema autorskoj ideji reditelja iz Beo-
grada Zlatka Pakovi}a. Predstava, koju
su pomogli Ministarstvo kulture i in-
formisanja Republike Srbije i grad No-
vi Pazar, zajedni~ki je projekat Bosan-
skog narodnog pozori{ta Zenica i Kul-
turnog centra Novi Pazar. 

Na konferenciji za novinare odr`a-
noj u Novom Pazaru pre predstave Pa-
kovi}, koji je pozori{ni kriti~ar i kolum-
nista dnevnog lista Danas, rekao je da

ona govori o tome {ta zna~i biti slobo-
dan, da postoje razli~iti putevi, mnoge
mogu}nosti da se ~ovek bori za slobo-
du i da je ta borba najve}a vrednost.
„Sijari} je sand`a~ki, ali i evropski pisac.
Sand`ak je za njega samo lokalitet, ali
ne i mentalitet. To je ~ovek koji je ̀ iveo
slobodno, a nadam se da }e publika
osetiti taj njegov slobodarski duh. On je
jedan od retkih knji`evnika koji je svo-
jom li~no{}u potvrdio svoju knji`ev-
nost, {to je najve}e dostignu}e“, rekao
je Pakovi}, dodaju}i da je predstava
svojevrsni apel ljudima da se „dozovu
pameti i ljubavi“. U predstavi glume

Vahid D`ankovi}, Boris Milivojevi},
Selma Mehanovi}, Sa{a Hand`i} i Enes
Sakovi}. Pre Novog Pazara, predstava
je premijerno odigrana u Zenici krajem
novembra. Publika u oba grada bila je
o~igledno zadovoljna vi|enim, a pozo-
ri{ni kriti~ar sarajevskog Oslobo|enja
Mladen Bi}ani} je, nakon zeni~ke pre-
mijere, napisao: „Nakon predstave
‘Bojte se Allaha: Smisao `ivota i smrti
]amila Sijari}a’ autora i redatelja Zlatka
Pakovi}a gotovo da vas obuzme taj opi-
pljivi osje}aj da neki drugi `ivot, osim
ovoga na{eg, svakodnevnog, zaista, pa
makar i u snovima, postoji.“ S. D. 

Predstava „Bojte se Allaha: Smisao `ivota i smrti ]amila Sijari}a“ u Novom Pazaru

Oma` velikom piscu i apel 

Dr Sead Porovi}, v. d. direkt

Direktor je
dobar koo

Sebe sam uvek video kao lekara koji je posve}en rad
objekta Doma zdravlja, ali m
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Petra pobednica 
Limskih ve~eri poezije 
Priboj- Pobednica ovogodi{njih,  45. po redu, Limskih ve~eri poezije 
koje su od  13. do 15. decembra odr`ane u Priboju  je Petra Vidakovi}
Cvetkovi} iz Beograda. Petra je nagra|ena {tampanjem zbirke poezije.

S. B. 

FOTO-VEST

Nova Varo{ - U Srbiji godi{nje
od raka dojke oboli oko 4.600 ̀ ena,
od kojih 1.600 zavr{i sa smrtnim
ishodom. Broj novoobolelih raste i
na podru~ju deset op{tina Zlati-
borskog okruga, ali je stopa smrt-
nosti od 2000. za oko 8,6 odsto ma-
nja u odnosu na teritoriju central-
ne Srbije. To je jedan od pokazate-
lja da ̀ ene iz ovog dela zemlje ima-
ju sve vi{e saznanja i informacija o
tome koliko su va`ni preventivni
pregledi i samopregledi jer je bolest
otkrivena u ranoj fazi u gotovo 90
odsto slu~ajeva izle~iva, kazala je
op{ti hirurg-onkolog dr Maja Gu-
lan na nedavno odr`anoj tribini u
Novoj Varo{i koju je organizovalo
regionalno Savetovali{te za `ene
obolele i le~ene od raka dojke „Jefimija“ sa
sedi{tem u U ìcu. 

Doktorka Gulan je, ina~e, jedna od
osniva~a ovog Udru`enja, koje punih 17
godina okuplja i poma`e `enama obo-
lelim i le~enim od ove zlo}udne bolesti.
Kroz Savetovali{te je do sada pro{lo vi-
{e od 1.000 pripadnica ne`nijeg pola,
me|u kojima je bilo i Novovaro{anki i
sve one su dobile besplatnu, kako psi-
holo{ku, tako i stru~nu pomo} jer „Jefi-

mija“ blisko sara|uje sa nadle`nim
zdravstvenim slu`bama i ustanovama. 

- Pacijentkinje kod nas dobijaju pr-
venstveno pru`enu ruku i prijateljsku
pomo} uz savet da postoji `ivot i nakon
operacije. Trebalo bi da le~imo svoj ̀ ivot,
a ne samo bolest. Zato poslo ìte priorite-
te, promenite na~in gledanja na `ivot u
kojem dominira stav da smo mi `ene
sposobne da bez posledica sav teret pre-
uzmemo na sebe. Trebalo bi da malo

usporite, radite ono {to vas ispu-
njava i da se pre svega potrudite da
budete sre}ne i zadovoljne prven-
stveno same sobom. Da nau~ite da
deo svakodnevnih obaveza, ali i
briga i problema , raspodelite i na
druge ~lanove porodice , kolekti-
va, zajednice bilo koje vrste, istakla
je dr Gulan na tribini u Omladin-
skom centru kojoj je prisustvova-
lo dvadesetak Novovaro{anki. 

Iz „Jefimije“ ka`u da se svest
`ena, a i njihovih porodica, na svu
sre}u, sve vi{e menja u pozitiv-
nom smeru, za razliku od nekog
ranijeg perioda kada su one zbog
bolesti neretko bile zanemariva-
ne i prepu{tene same sebi, bez
adekvatne podr{ke dru{tva, ~ak i

svojih najbli`ih. Pacijentkinje se danas
udru`uju, osna`uju jedna drugu, raz-
menjuju znanja i iskustva i sve otvore-
nije govore o bolesti. Na tom putu im
poma`e Savetovali{te „Jefimija“ koje
svakog ~etvrtka od 18 do 20 sati organi-
zuje besplatne grupne i pojedina~ne
psiholo{ke terapije i predavanja, a subo-
tom i posete operisanim ̀ enama u ode-
ljenju hirurgije pri u`i~kom Zdravstve-
nom centru. R. Popovi}

Tribina Savetovali{ta za `ene le~ene od raka dojke „Jefimija“ 

Psiholo{ka podr{ka za obolele
Trebalo bi da le~ite svoj `ivot, a ne samo bolest. Zato promenite na~in gledanja na 

`ivot i okru`enje, poru~ila Novovaro{ankama onkolo{kinja dr Maja Gulan 

„Pacijentkinje kod nas dobijaju prvenstveno 
pru`enu ruku i prijateljsku pomo}“: Dr Maja Gulan 

Izlo`ba fotografija u Novom Pazaru
Novi Pazar - U novopazarskom Multimedijal-

nom centru traje izlo`ba radova ~lanova Foto kino
kluba. Izlo`eno je ~etrdeset odabranih fotografija
razli~itih ̀ anrova,  portreta, pejza`a, dokumentar-
ne, sportske i uli~ne fotografije. Na otvaranju izlo-
`be predsednik kluba  Irfan Li~ina je rekao da je za-
dovoljan sve ve}im interesovanjem mladih za ovu
vrstu umetnosti, kao i kvalitetom izlo`enih foto-

grafija. „Svi `anrovi fotografije su uklju~eni i retko
kada publika u gradu ima priliku da na jednom
mjestu vidi ovakva dela. Imamo ~ime da se pohva-
limo zaista“, izjavio je Li~ina lokalnim medijima. U
proteklom periodu ovaj klub je organizovao niz
edukativnih radionica za fotografe i brojna gosto-
vanja poznatih imena iz sveta umetni~ke fotogra-
fije. S. D.

Prijepolje - Dr Sead Porovi} je 30 go-
dina lekar specijalista op{te medicine,
bio je osniva~ i {ef Slu`be za ku}no le~e-
nje 10 godina, a pre godinu dana je ime-
novan za vr{ioca du`nosti direktora Do-
ma zdravlja u Prijepolju. Mandat mu je
produ`en za jo{ pola godine. [ta ga je
motivisalo za direktorsko mesto?

- Nisam imao neke preterane ambici-
je jer sam sebe uvek video kao lekara ko-
ji je posve}en radu sa pacijentima. Ni{ta,
{to je vezano za moju profesiju, nikada
mi nije bilo te{ko tokom godina rada.
Kad su predlo`ili da me imenuju za v. d.
direktora Doma zdravlja prihvatio sam,
pre svega, zbog izazova jer je mo`da i lo-
gi~no da se ~ovek oproba i na tom, ruko-
vode}em mestu. Po{to ono zahteva orga-
nizatorske sposobnosti smatrao sam da
mo`da mogu da unapredim rad ustano-
ve u kojoj sam proveo ceo radni vek.

[ta ste konkretno za godinu dana
unapredili u Domu zdravlja?

- Organizovao sam ponovo Komisiju
za voza~e koja nije radila ~etiri godine i
ljudi vi{e ne moraju da putuju zbog le-
karskog uverenja. Organizovao sam od-

lazak farmaceutskih tehni~ara, zajedno
sa lekarom u terenske ambulante tako
da pacijenti mogu na licu mesta da do-
biju i lekove, ne moraju da putuju do
gradskih apoteka, jer je re~ prete`no o
starim ljudima. Preraspodelom prostora
dobili smo jo{ jednu ordinaciju na Op-
{toj medicini i prostoriju za intervencije
koja je sada ve}a i funkcionalnija, kao i
prostoriju za EKG i inhalacije. I Slu`ba
za ku}no le~enje je dobila nove, uslovni-
je prostorije. To se sve odnosi na organi-
zaciju. [to se ti~e ulaganja, zahvaljuju}i
sredstvima iz bud`eta op{tine, u 2016.
godini smo uradili ogradu u Zdravstve-
noj stanici u Brodarevu, zamenjeni su
prozori u Zdravstvenoj stanici na Kolo-
vratu i 40 prozora na zgradi Doma zdra-
vlja. To je bio nastavak radova koji su
ve} bili planirani za tu godini i to je za-
vr{eno na vreme.

[ta je bilo najva`nije {to ste planira-
li i uradili u ovoj godini?

- Iz op{tinskog bud`eta Domu zdra-
vlja je opredeljeno oko 25,5 miliona di-
nara. Iz tih sredstava nabavljen je ultra-
zvu~ni aparat ~ime je unapre|en rad ra-
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diolo{ke slu`be. Nabavljen je kotao za
grejanja Doma zdravlja i Bolnice, {to je
prvo ulaganje u rekonstrukciju kotlarni-
ce posle 40 godina. Time su i zaposleni i
pacijenti kona~no dobili komfornije
uslove. Poznato je da su ~esto zimi sobe
bile hladne, pa su pacijenti donosili od
ku}a grejalice. Ulo`eno je i u sanaciju te-
renskih ambulanti u udaljenim planin-
skim selima: Aljinovi}i, Kamena Gora,

Crkveni Toci i Ora{ac. Zamenjene su do-
trajale krovne konstrukcije, fasade, ula-
zna stepeni{ta, pa su se stekli uslovi za
normalan rad. Sli~ni radovi bi}e obavlje-
ni i u ambulantama na Babinama i Jabu-
ci. Moram da naglasim da je ovo prvo
ulaganje u terenske ambulante od njiho-
ve izgradnje pre 30 godina. 

Na dvanaestoj sednici Skup{tine op-
{tine imenovani ste ponovo za vr{ioca
du`nosti i to na pola godine. Za{to je
doneta takva odluka, a ne za pun di-
rektorski mandat?

- U proceduri je novi Zakon o zdrav-
stvenoj za{titi koji predvi|a uspostavlja-
nje i nove mre`e zdravstvenih ustanova.
O~ekuje se da budu tri medicinska cen-
tra, a jedan od njih bi}e i u Prijepolju, pa

}e verovatno ubudu}e ministarstvo ime-
novati i direktore. Zato smo smatrali da
je bolje da ovo imenovanje bude na od-
re|eni rok dok se ne donese o~ekivani
zakon kojim }e se regulisati svi detalji.

[ta mo`ete uraditi u narednih {est
meseci? 

- Planira se nastavak renoviranja
objekta Doma zdravlja, u skladu sa odlu-

kama Upravnog odbora koji je veoma
kooperativan. Mnogo toga zavisi}e i od
bud`etskih sredstava za 2018. godinu i
tek tada }emo odrediti i prioritete. 

[ta vidite kao prioritete?
- Obnavljanje medicinske opreme i

aparata, fasada u zdravstvenim stanica-
ma. Naravno, ideja ima jer su i potrebe
velike, proteklih godina zaista je bilo ma-
lo prostora da se ne{to zna~ajnije ula`e u
renoviranja i sanacije svih tih objekata, a
svi, verujem, delimo mi{ljenje da je i iz-
gled zdravstvenih ustanova va`an za pa-
cijente i zaposlene jer govori i o odnosu
dru{tva prema ovoj oblasti. Pobolj{ava-
nje uslova za rad zaposlenih doprinosi i
boljoj zdravstvenoj usluzi. 

I. Had`agi} Durakovi}

ora Doma zdravlja Prijepolje 

e pre svega 
ordinator

du sa pacijentima Planiramo nastavak renoviranja 
nogo toga zavisi od bud`eta 

Bijelo Polje, Pljevlja - Humanitarni
fond „Hilal“ iz Bijelog Polja, obilje`ava
{est godina postojanja. Ideju o osnivanju
humanitarnog udru`enja realizovali su
mladi pri Islamskoj zajednici u Bijelom
Polju. Glavni imam Med`lisa Islamske
zajednice Bijelo Polje Enis ef. Burd`ovi},
ka`e za Sand`ak Danas da je ideja o osni-
vanju humanitarnog fonda okupila mla-
de ljude, volontere koji se nisu mirili sa
te{kom materijalnom situacijom u svom
okru`enju. Oni jednostavno nisu prihva-
tali op{ti stav da je „dovoljno da meni
bude dobro“ i da treba gledati svoja po-
sla.

- Humanitarni fond je osnovan 2011
godine pri islamskom centru Rasovo, a
aktivnosti su po~ele simboli~nom mje-
se~nom ~lanarinom. Klju~no je bilo da
se, sa jedne strane, omasovi donatorstvo
kroz mjese~nu ~lanarinu, od koje su ak-
tivisti nabavljali najpotrebnije `ivotne
namirnice i dostavljali ih najugro`enijim
porodicama na podru~ju op{tine Bijelo
Polje. Sa druge strane, aktivisti fonda su
pravili bazu podataka o najugro`enijim
porodicama, vrsti pomo}i koja im je po-
trebna i sli~no. Nema{tina, bolest, izolo-
vanost, ljudske nevolje, uop{te ne dolaze
same, uvijek je to splet okolnosti koje se
nisu mogle rije{iti samo od pomo}i u na-
mirnicama. Zato je „Hilal“ svoje aktivno-
sti po~eo pro{irivati i na druge oblike po-
mo}i, stipendije, pomo} u lije~enju,
obezbje|ivanju pomo}i u renoviranju i
izgradnji ku}a. Humanitarni fond „Hi-
lal“ poma`e ugro`eno stanovni{tvo bez
obzira na vjersku i nacionalnu pripad-
nost, jer nevolja ne bira ni vjeru ni naci-
ju, kazao je Burd`ovi}.

Direktor fonda „Hilal“ Izet Had`ibu-
li} isti~e da je njihova aktivnost odavno
pre{la granice Crne Gore i zahvaljuju}i
dijaspori koja im ~esto poma`e u reali-
zaciji projekata, ujedno radi na promo-
visanju njihovih aktivnosti. „U prote-
klom periodu „Hilal“ je izgradio pet ku-
}a porodicama ~iji su stambeni uslovi
bili jako lo{i, a u~estvovao je u renovira-
nju, adaptaciji i obnovi {est ku}a. Poseb-
no na ruralnom podru~ju „Hilal“ je kao
vid podr{ke seoskim doma}instvima
pomagao kupovinom krava, te organi-
zovao edukativne radionice na koji na-
~in porodice mogu same sebi pomagati.
Asistiraju}i u realizaciji pomo}i amba-
sade UAE u Crnoj Gori u obezbje|iva-
nju ogrijeva za ugro`eno stanovni{tvo,

„Hilal“ je nastavio da samostalno odre-
|enom broju porodica obezbje|uje
ogrev u zimskom periodu. Mnogo je si-
roma{ne, ali talentovane djece koja su
bila prinu|ena da prekidaju studije zbog
lo{e materijalne situacije, te je „Hilal“
mnogo puta pomagao srednjo{kolcima i
studentima da nastave i okon~aju svoje
studije“, pri~a Had`ibuli}. 

U „Hilal“ fondu isti~u da su tokom
2015. godine pomogli akciju Me{ihata
Islamske zajednice u Crnoj Gori, kada su
sirijskim izbjeglicama u Pre{evu dostavi-
li veliki kontingent pomo}i. Osim toga
„Hilal“ je dostavio pomo} izbjeglicama u
izbjegli~kim centrima u Sjenici, Tutinu i
Beogradu. Naro~ito su ponosni na po-

mo} stanovni{tvu Afrike, preciznije dr`a-
vi Burkina Faso. Za manje od dvije godi-
ne djelovanja na podru~ju Afrike „Hilal“
je siroma{nim i su{om isku{anim afri~-
kim selima sagradio 18 bunara. Saradnja
je po~ela akcijom opremanja {kole za oko
50 mali{ana iz Burkine Faso. Osim toga,
u toku Ramazana, „Hilal“ je imao redov-
ne zajedni~ke iftare, gdje je u toku mjese-
ca servirano preko 1.800 obroka. „Mje-
{tani sela Bogoya u Burkini Faso po~eli su
graditi d`amiju, ali u nedostatku sredsta-
va radovi su zaustavljeni. Posredstvom
„Hilala“, ova d`amija je zavr{ena, a mje-
{tani su u znak po{tovanja prema na{em
fondu d`amiju nazvali imenom na{eg
fonda“, isti~e Had`ibuli}. J. Durgut

Humanitarni fond „Hilal“ iz Bijelog Polja

[est godina dobro~instva

„Ponekad je te{ko“
Dok vr{ite du`nost direktora vi niste prestajali da budete anga`ovani i kao lekar u

svojoj struci. Da li je to te{ko uskladiti jer bi se reklo da ste kao direktor dosta toga po-
krenuli i realizovali?

- Ponekad je te{ko. Najvi{e iscrpljuje papirologija vezana za javne nabavke jer prili~-
no usporava ceo proces. Voleli bismo da to te~e br`e kao sama procedura jer bi i uradili vi-
{e i efikasnije ali na to ne mo`emo da uti~emo. Nagla{avam da je meni rad sa pacijenti-
ma i dalje prioritet i jednako zadovoljstvo i kao i svih prethodnih godina oni su na prvom
mestu. Tu nemam nikakve dileme. Mislim da imam dobru osobinu da se ne upli}em mno-
go u organizaciju pojedinih slu`bi jer sam uveren da to na~elnici tih slu`bi rade stru~no i
prema potrebama, maksimalno odgovorno. Smatram da je direktor taj koji, pre svega,
koordinira radom ustanove i sara|uje s kolegama prepoznavaju}i probleme i potrebe i
prema tome odre|uju}i prioritete za njihovo re{avanje i unapre|enje rada. 

Pomo} izbeglicama
u Tutinu i Beogradu

Novi Pazar - Dr`avno ve}e tu`ilaca
(DVT) prosledilo je Skup{tini Srbije
predlog da za zamenike osnovnog tu-
`ioca u Novom Pazaru budu izabrani
Adnan Ba}i}anin, sekretar Vi{eg tu`i-
la{tva u Novom Pazaru i Samir Baki},
tu`ila~ki pomo}nik u novopazarskom
Osnovnom tu`ila{tvu. 

Ba}i}anin je radio kao pripravnik u
Okru`nom tu`ila{tvu u Novom Paza-
ru, kao tu`ila~ki pomo}nik u Vi{em
tu`ila{tvu u kojem je, do sada, obavljao
i funkciju sekretara. Baki} je tu`ila~ku
karijeru zapo~eo u Op{tinskom tu`ila-
{tvu u Tutinu, a nastavio kao pomo}-
nik u Osnovnom tu`ila{tvu u Novom
Pazaru. Ina~e, na konkurs Dr`avnog
ve}a tu`ilaca (DVT) za to mesto prija-
vilo se 13 kandidata. Od tog broja njih

devet je od ispitne komisije dobilo naj-
vi{u ocenu - pet, tri kandidata su oce-
njena ~etvorkom i jedan trojkom.

^lan DVT i biv{i vi{i tu`ilac u ovom
gradu Stanislav Duki} ranije je rekao
da }e „prilikom izbora novih zameni-
ka osnovnog tu`ioca u Novom Pazaru
striktno biti vo|eno ra~una o ravno-
mernoj zastupljenosti nacionalnih ma-
njina“. Osnovni tu`ilac Nermin Ko-
{kovac sada ima zvani~no sedam za-
menika, ali jedan je upu}en kao ispo-
mo} Vi{em tu`ila{tvu, a drugi Raden-
ko Lojanica ima zabranu da radi u pra-
vosudnim organima dve godine zbog
zloupotrebe slu`benog polo`aja i Spe-
cijalni sud ga je, krajem juna ove godi-
ne, osudio i na kaznu zatvora od 10
meseci. S. N.

Doktor i direktor: 
Dr Sead Porovi}

Smanjen broj
nezaposlenih

Tutin - Na evidenciji nezaposlenih u Tu-
tinu nalazi se 7.911 lica. Me|u njima vi{e
od pola (4.739) ima samo zavr{enu osnov-
nu {kolu. Sa tre}im stepenom stru~nosti je
1.392, a sa zavr{enim ~etvorogodi{njim
srednjo{kolskim obrazovanjem 1.488 ne-
zaposlenih. Posao tra ì 602 sa {estim i 222
sa sedmim stepenom stru~nosti.

Kada su u pitanju nezaposleni sa viso-
kom stru~nom spremom prednja~e di-
plomirani pravnici i ekonomisti. Na evi-
denciji se nalazi 47 diplomiranih pravnika
i 44 ekonomista. Nezaposlenih lekara ima
18, stomatologa 13, in`enjera ma{instva
18, saobra}ajnih in`enjera 13, psihologa
10, diplomiranih u~itelja 12, profesora
razredne nastave pet, profesora fizi~kog
vaspitanja ~etiri i isto toliko in`enjera gra-
|evine. Prema podacima Nacionalne slu-
`be zapo{ljavanja, od aprila do decembra
ove godine, spisak nezaposlenih u tutin-
skoj op{tini kra}i je za 231 lice. S. N. 

Ba}i}anin i Baki} kandidati za
zamenike osnovnog tu`ioca
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Nova Varo{ - Kako }e se finansirati
mediji u budu}nosti, da li se dr`ava to-
talno povla~i iz vlasni{tva, predstoji li
socijalni dijalog, kakav je odnos op-
{tinskih i gradskih vlasti prema lokal-
nim glasilima i kakav je polo`aj novi-
nara koji u njima rade, bile su teme ne-
davno odr`ane tribine na Zlataru u or-
ganizaciji Udru`enja medija i medij-
skih radnika. 

Na skupu u hotelu „Zlatarski biseri“
bilo je re~i i o novoj medijskoj strategi-
ji ~ija se izrada privodi kraju. ̂ lan rad-
ne grupe za izradu medijske strategije
profesor Stanko Crnobrnja kazao je da
je ovaj posao u zavr{noj fazi nakon ~e-
ga bi do kraja godine trebalo da uslede
javne rasprave. Novi dokument , kako
je planirano, svetlost dana ugleda}e
krajem februara 2018, a potom }e biti
upu}en na razmatranje Vladi Srbije .

- Stav radne grupe, a i moj li~ni, kao
i strukovne sindikalne organizacije, je-
ste da se zaustavi izlazak dr`ave iz me-
dija jer su posledice privatizacije kata-
strofalne. Neophodno je, me|utim,
prona}i racionalan i prihvatljiv plan
kako }e dr`ava da ostane prisutna u
medijima, kazao je Crnobrnja. On se
posebno osvrnuo na, kako je rekao,
pogubnu ulogu pojedinih velikih ka-
blovskih operatera u stranom vlasni-
{tvu koji monopolom na tr`i{tu u zna-
~ajnoj meri kreiraju medijsku scenu u
zemlji. O trenutno lo{em polo`aju no-
vinara u Srbiji i tome kako bi budu}a
strategija mogla da popravi to stanje
govorila je Dragana ^abarkapa, pred-
sednica SINOS-a.

- Izlazak dr`ave odnosno lokalne
samouprave iz medija i njihova priva-
tizacija bila je pogubna. Za kratko vre-
me uga{eno je oko 100 medija {irom
zemlje, a vi{e od 1.000 novinara je
ostalo bez posla. Da }e efekti novog Za-
kona biti izrazito {tetni i da }e projekt-
no sufinansiranje samo produbiti pro-
blem, upozoravali smo i pre stupanja
na snagu zakonske regulative, ali ni-
smo imali podr{ku ni Vlade ni medij-
skih udru`enja. Vezano za projektno
sufinansiranje, ina~e, i po tom pitanju,
kao i mnogim drugim, obmanuti smo
jer to nisu standardi Evropske unije

kako nam je tada re~eno. Mnogim raz-
vijenim zemljama nije padalo na pa-
met da ovakav model ugrade u svoje
zakonske propise - naglasila je ^abar-
kapa, uz ocenu da je Srbija jedina ze-
mlja u regionu u kojoj trenutno ne po-
stoji dijalog i kolektivni ugovor izme-
|u predstavnika medija, sindikata, za-
poslenih i poslodavaca. 

Tribini na Zlataru prisustvovali su i
~elnici op{tina Priboj Lazar Rvovi} i
Nove Varo{i Radosav Vasiljevi}. Oni se
sla`u da je povla~enje lokalne samou-
prave iz vlasni{tva i privatizacija medi-
ja, posebno onih „malih“ bila neslavno

re{enje. „Manje sredine, poput na{e
dve op{tine, nemaju teoretske {anse da
pod ovakvim uslovima imaju nezavi-
sno i kvalitetno novinarstvo i informi-

sanje. Mediji moraju da imaju podr{ku
iz op{tinske kase. Zato bi novom stra-
tegijom trebalo predvideti da lokalne
samouprave ponovo imaju zakonsku
mogu}nost da formiraju svoj javni ser-
vis“, istakao je Rvovi}.

Novinar Dragoljub Gagri~i} nagla-
sio je da se op{tina Nova Varo{ nalazi
u veoma te{koj situaciji kada je u pita-
nju lokalno informisanje. „Moramo
odr`ati lokalne medije koji su rasadni-
ci kadrova i informacija. Na{i gra|ani
vi{e znaju koliki je sneg na Grenlandu
i jesu li gladni irvasi nego da li je ra{~i-
{}en prevoj na Zlataru. Nama nedosta-
ju servisne informacije, iz svakodnevi-
ce i niza oblasti `ivota. Ne znam za{to
se Nova Varo{ gura u subregion kome,
istina, geografski pripada, a ne znamo
{ta se doga|a u op{tinama na koje smo
`ivotno upu}eni - u Ivanjici, Arilju, ̂ a-
jetini? Za{to se odustalo od pre neku
godinu dogovorenog otvaranja medij-
ske radio i TV ustanove na Zlatiboru,
koju bi tamo{nja privreda pomagala
da opstane, a mi iz malih op{tina na
nju se „ka~ili“ i sara|ivali“, upitao je
Gagri~i}. R. Popovi} 

Na Zlataru odr`ana tribina o novoj medijskoj strategiji 

Pogubna privatizacija medija 
Za kratko vreme vi{e od 1.000 novinara ostalo bez posla, ugro`ena sloboda informisanja, projektno sufinansiranje produbilo problem...

Nova Varo{ - Grupa me{tana iz [tit-
kova zatra`ila je nedavno od ~elnika lo-
kalne vlasti da po~nu razgovore sa
predstavnicima ivanji~ke op{tine oko
izgradnje puta od [titkova prema Iva-
njici, preko Kadijske stene do Anate-
me. Re~ je o deonici dugoj oko 9,2 ki-
lometra, ~ija bi izgradnja, prema gru-
boj proceni nadle`nih op{tinskih slu-
`bi, ko{tala oko 57.000.000 dinara bez
ura~unatog PDV-a.

- To su ogromna sredstva i za nas i za
kom{ije i mora se tra ìti pomo} dr`ave.
Ovaj put jeste od vitalnog zna~aja i ve}
ovih dana zakaza}emo sastanak sa ~elni-
cima Ivanjice kako bi razgovarali na ovu
temu i eventualno dogovorili najbolji
model zajedni~kog u~e{}a na konkursi-
ma resornih ministarstva u 2018. godini,
rekao je predsednik op{tine Nova Varo{
Radosav Rade Vasiljevi} na pre nekoliko
dana odr`anom sastanku sa grupom
predstavnika sela [titkova, Bo`eti}a, Lje-
pojevi}a, Trudova i Debelje. @itelji ovih i
jo{ par okolnih sela na padinama Javora
i ̂ emernice ve} vi{e od pola veka ~ekaju
da se nastavi izgradnja puta prema Iva-
njici preko „stare granice“.

Na sastanku se ~ulo da su se, ina~e,
kom{ije o realizaciji ovog kapitalnog po-
sla dogovarale pre {est godina. Formiran
je zajedni~ki odbor, snimljena je trasa, a
beogradska firma „Borisavljevi}“ uradi-

la je projekat puta na potezu [titkovo -
Kadija~a - Anatema (prema Kati}ima,
sa krakom za Kamenu goru i Ku{i}e).
Radovi, me|utim, nikada nisu po~eli jer
su investitori tra`ili izmenu projekta. 

- „Putevi Srbije“ su, rekao bih oprav-
dano, procenili da je projekat megalo-
manski i zatra`ili su njegovu izmenu
koja bi podrazumevala da se kolovoz sa

pet snizi na ~etiri metra. Ba{ kao {to je
trasa od Bo`eti}a do [titkova. Zato nam
je mo`da najbolje re{enje da idemo u
pravcu preprojektovanja postoje}eg re-
{enja kako bismo imali realnije {anse da
dobijemo sredstva od dr`ave, koja ne-
sumnjivo ima i para i interesa da finan-
sira ovaj posao, smatra predsednik Va-
siljevi}. Delegacija iz [titkova podsetila

je vlast da je ovaj put „`ila kucavica“ jer
povezuje dve i vi{e op{tina. 

- Brojni su ekonomski razlozi da se
pove`u i seoski centri - Ku{i}i i Kati}i
u ivanji~kom i [titkovo u novovaro-
{kom kraju, te da se preko Kadijske
stene obezbedi veza izme|u regional-
nog puta {to iz doline Moravice vode
ka Kokinom Brodu i Sjenici. Narod je

mnogo muke i znoja ostavio na ovom
putu te je red da Op{tina poravna
d`ombe i bar malo upristoji ovaj put,
ka`e Mihajlo Pero{evi} iz [titkova.

[titkov~ani su podsetili predsednika
op{tine da bi se izgradnjom ovog puta
putovanje od Beograda i ^a~ka skrati-
lo za preko 50 kilometara. I poljopri-
vredni proizvo|a~i i privrednici zato su
sve glasniji u zahtevima da se pribli`i
uva~ki i moravi~ki kraj. Pre svega pro-
izvo|a~i i trgovci stoke, sto~ne hrane,
krompira, belog mrsa, jagodi~astog vo-
}a... Za ovaj deo Srbije vlada sve ve}e
interesovanje i me|u turistima koji ̀ e-
le da obi|u Specijalni rezervat, etno se-
lo, manastir Dubnicu, vidikovce sa ko-
jih puca pogled na prelep krajolik. 

- Svesni smo mi da je izgradnja ove
deonice krupan „zalogaj“ za bud`ete dve
susedne op{tine i da je njeno asfaltiranje
na „dugom {tapu“. Ono {to konkretno
tra ìmo od na{ih vlasti jeste da nam se na
prole}e asfaltira oko 1,2 kilometra puta
od [titkova do zaseoka Gruji{te, istakao
je [titkov~anin Miroljub ̂ konjevi}.

Ovaj zahtev podr`ao je predsednik
Vasiljevi} i obe}ao da }e me{tani dobiti
kilometar asfalta na ovoj deonici, a da }e
se, nezavisno od ovog posla, u narednom
periodu intezivno raditi da se iz dr`ave
obezbede sredstva za po~etak izgradnje
regionalnog puta. R. Popovi}

Me{tani novovaro{kog sela [titkovo od predsednika op{tine tra`e dogovor sa Ivanjicom o gradnji puta 

Zajedni~kim snagama i uz pomo} dr`ave 
Za deonicu od [titkova do Anateme, dugu 9,2 kilometra, potrebno oko 57 miliona dinara

Kapitalni putni projekat o kome se godinama razmi{lja i planira: Me{tani [titkovca 

Udru`enim snagama sa~uvati i osloboditi medije: Sa tribine u Novoj Varo{i

Nastavljen {trajk pljevaljske TV 
Pljevlja - Da situacija nije puno bolja ni u susedstvu pokazuje i {trajk u RTV Plje-

vlja. Zaposleni na ovoj TV odlu~ili su da ostaju u {trajku, iako im je prije nekoliko da-
na ispla}ena junska zarada. Ve}ina radnika {trajk je zapo~ela 17 novembra zbog
ka{njenja u isplati pet plata. Predsjednik [trajka~kog odbora Edin Zukovi} kazao je
da zaposleni ne}e prekinuti {trajk sve dok im se ne isplate, julska, avgustovska, sep-
tembarska i oktobarska zarada. O {trajku u ovoj lokalnoj TV, ali i medijskoj situaci-
ji u Crnoj Gori, razgovarali su i sa predstavnicima Evropske komisije u Crnoj Gori.



Novi Pazar - Pobednici Kupa i Su-
perkupa Srbije, odbojka{i Novog Paza-
ra sportski su junaci grada za ovu go-
dinu, odmah do njih Klub malog fud-
bala, finalista Kupa Srbije. Sportski do-
ga|aji kojima je doma}in bio grad No-
vi Pazar su finalni turnir odbojka{kog
Kupa Srbije i Balkansko prvenstvo u
atletici. Najbolji sportista, bez konku-
rencije je Irfan Hamzagi}, a najve}e
razo~aranje priredili su fudbaleri No-
vog Pazara ispadanjem iz Superlige.
Odre|eni rezultati, doga|aji i li~nosti
koje su obele`ile sport Novog Pazara u
ovoj godini hronolo{ki su obuhva}ene
u slede}em pregledu.

JANUAR
Neboj{a Vu~i}evi} po drugi put po-

stao trener FK Novi Pazar
Enver Alivodi} napustio ,,plave“ i

postao ~lan Napretka iz Kru{evca
Pred odlu~uju}e utakmice u borbi za

opstanak FK Novi Pazar poja~ali: Mi-
lo{ Krsti}, Mladen Popovi}, Ivan Mar-
kovi}, Stefan Milojevi}, Milo{ Plav{i},
Petar Ili}, Nenad Perovi}, Luka Sin|i}
i Aleksandar Tasi}.

Posle poraza u prvom me~u 1/16
Kupa CEV, Novi Pazar istim rezulta-
tom (1:3) (23:25, 25:22, 25:15, 25:21)
pora`en i u drugom me~u, ovoga puta
u Solunu (Paok) 

Hamad Me|edovi}, teniser iz Novog
Pazara stigao je do finala na nezvani~-
nom {ampionatu sveta za igra~e do 14
godina u francuskom gradu Tarbu, tu
ga je zaustavio Italijan Luka Nardi po-
bedom u dva seta 6:2, 7.5.

FEBRUAR
Amela Terzi} osvojila je dvostruku

titulu {ampionke Srbije u dvorani. Ona
je u Beogradu pobedila na 800 metara
novim dr`avnim rekordom (2:03,27) ,
boljim od pre|a{njeg, {est godina sta-
rog Marine Mun}an, za dve sekunde i
48 stotih. Do titule na 1.500 do{la je re-
zultatom 4:12, 51.

Pobedom na 50. jubilarnom Belom
krosu, Amela Terzi} postala rekorder-
ka ove ugledne trke, po{to joj je to bio
ukupno 8 trijumf.

Elzan Bibi} okitio se titulom junior-
skog prvaka Balkana u dvorani na dis-
tanci od 3.000 metara. U Istanbulu je
pobedio rezultatom 8.24,60.

MART
Prvenstvo Evrope u dvoranskoj atleti-

ci odr`ano u beogradskoj Kombank
Areni odli~no je po~elo, a lo{e se zavr{i-
lo za Amelu Terzi}. Posle pobede u po-
lufinalnoj trci sa novim rekordom Srbi-
je na 1.500 metara (4:10,35), u finalu je
zauzela tek osmo mesto sa dosta slabim
vremenom (4:25,15). Titula {ampionke
pripala je Britanki Lori Mjur (4:02,39).

Odbojka{i Novog Pazara postigli naj-
ve}i uspeh u istoriji gradskog sporta osva-
janjem Kupa Srbije na finalnom turniru
igranom u dvorani ,,Pendik“. U antolo-
gijskom polufinalu pobedili su posle pet
setova Crvenu zvezdu 3:2 (30:28, 17:25,
35:33, 26:28, 15:13), a u finalu Vojvodinu

NS Seme 3:0 (25:22, 27:25, 25:18). Tim
Novog Pazara ~inili su: Hamza Zatri}, Ir-
fan Hamzagi}, Sre}ko Risti}, Du{an Lo-
par, Benjamin Daca, Luka [ormaz, Elvir
Zukovi}, Marko Radosavljevi}, Marko
Bo`ovi}, Hasan Zatri}, Aleksandar Simi},
Aldin Okovi} i Alija Bekri}, sa klupe ih je
predvodio Sa{a Stefanovi}.

U polufinalu plej-ofa Superlige, No-
vi Pazar eliminisan od Crvene zvezde.
Klju~na je bila druga od ~etiri utakmi-
ce, Beogra|ani su je u Pendiku dobili
sa 3:1, pa su se posle pobede, prakti~-
no na jednu loptu, u ~etvrtom me~u u
Beogradu (3:2), ukupnim rezultatom
3:1 crveno - beli plasirali u finale u ko-
jem su pora`eni od Vojvodine.

Na Had`etu u Novom Pazaru otvo-
ren velelepni atletski stadion.

APRIL
Na stazi koja vodi do podno`ja ma-

nastira \ur|evi stupovi, prvi put u No-
vom Pazaru vo`ena brdska trka koja se
boduje za {ampionat Srbije.

Teodora Simovi} zauzela drugo me-
sto na Beogradskom maratonu zaostav-
{i ne{to manje od 3 sekunde za pobed-
nicom Oliverom Jevti}. Tom prilikom
postigla je rezultat karijere (2:41,45). 

Ko{arka{i Novog Pazara zavr{ili pr-
venstvo u Prvoj ligi - Zapad na 2. me-
stu (48 bodova) iza Klika iz Arilja (49).

U plej-autu Superlige brigu o fudba-
lerima Novog Pazara, posle otkaza Vu-
~i}evi}u, preuzeo Saudin Husenovi},
koji }e posle dve utakmice kormilo
prepustiti Ne{ku Milovanovi}u.

MAJ
U finalu Kupa Srbije u futsalu, Novi

Pazar pora`en u Po`arevcu 3:0 od Eko-
nomca. U {ampionatu Novopazarci
zauzeli sedmo mesto.

Hamza Zatri} promovisan u novog
trenera odbojka{a Novog Pazara.

[ampioni Srbije na 10.000 metara u
Sremskoj Mitrovici postali Teodora Si-
movi} i Elzan Bibi}.

Elzan Bibi} i Amela Terzi} pobedili
na Ramazanskoj trci, prvoj na Atlet-
skom stadionu.

Fudbaleri Novog Pazara posle {est
sezona ispali iz Superlige. Zauzeli su
poslednje mesto sa samo 17 bodova i
gol razlikom 29:68.

Kadetski tim Novog Pazara u najbo-

ljoj ligi Srbije plasmanom izme|u 8. i
12. mesta sa~uvao status u najkvalitet-
nijoj ligi (32 boda).

Rukometa{i Novog Pazara nisu
uspeli da sa~uvaju status u Super B li-
gi, za to im nije bilo dovoljno 9. mesto,
me|utim, reorganizacijom do koje je
do{lo ne{to kasnije, ipak su nastavili
takmi~enje u novoformiranoj Super B
ligi (Istok - Zapad).

Letnji {ampion Srbije za juniore po-
stao je Suboti~anin Kristijan Juhas, ko-
ji je u finalu, u Beogradu, pobedio Ha-
mada Me|edovi}a 2:1 (6:2, 5:7, 6:2).

JUN
Pobedom u Uelvi rezultatom 4:06,30,

Amela Terzi} ispunila normu za u~e{}e
na Svetskom prvenstvu u Londonu.

Mladi odbojka{ Alija Bekri} sa pio-
nirskom reprezentacijom Srbije osvo-
jio na Balkanijadi srebrnu medalju, po-
sle poraza od doma}em sastava u final-
nom me~u (3:1). 

Sa{a Stefanovi}, biv{i trener odboj-

ka{a Novog Pazara preuzeo vo|enje
gr~kog prvoliga{a Finikasa.

Fudbaleri Jo{anice poslednji na tabe-
li Srpske lige - Zapad (28 bodova).

JUL
]erim [emsovi} postao predsednik

FK Novi Pazar. Sa tog mesta oti}i }e po-
sle ~etiri meseca. Novi trener je Marjan
@ivkovi}, dotada{nji strateg Radni~kog
iz Pirota. Sa sobom je u Novi Pazar do-
veo Denisa Ristova i Stefana Markovi}a.

Andrija Vilimanovi} iz Ribnice prvo
poja~anje OK Novi Pazar, posle njega
u klub }e sti}i i Aleksa Polomac, Marko
Vuka{inovi} i Nemanja Sretenovi}.
Klub napustili Du{an Lopar, Luka [or-
maz, Aldin Okovi} i Sre}ko Risti}.

Hamad Me|edovi} na Evropskom
prvenstvu tenisera do 14 godina, u
Mostu (^e{ka), pora`en u finalu od
Danca Holgera Vitusa Nodskova Ru-
nea 2:0 (6:2, 6:1).

Balkansko prvenstvo u atletici, u No-
vom Pazaru, iznedrilo dva junaka, kod
dama Amelu Terzi}, a kod mu{karaca
Tur~ina @ak Ali Harveja.

Marko Dimitrijevi} postavljen za tre-
nera ko{arka{a Novog Pazara.

AVGUST
Odustajanjem Radni~kog 1950 ko-

{arka{i Novog Pazara zauzeli njegovo
mesto u drugoliga{koj konkurenciji.

Posle {est sezona fudbaleri Novog Pa-
zara ponovo u Prvoj ligi. U prvoj utakmi-
ci kao doma}ini odigrali 0:0 sa Metalcem.

Amela Terzi} zauzela 12. mesto u kva-
lifikacijama na 1.500 metara (4:08,55)
na Svetskom prvenstvu u Londonu, i ta-
ko ostala bez finala.

SEPTEMBAR
Na dr`avnom {ampionatu juniora i ka-

deta, u U{}u, kajaka{i Starog grada iz No-
vog Pazara osvojili 10 medalja (1 zlato, 3
srebra i 6 bronzi). Blistao Alen Tahirovi}.

U ,,No}i boksa“ na Kalemegdanu, [e-
rif Gurdijeljac u kategoriji do 60 kg po-

bedio Ma|ara Lasla Feketea prekidom u
4 rundi. Tri nedelje kasnije u \ev|eliji,
[erif Gurdijeljac na poene u 6 rundi bio
bolji od Venecuelanca Lorenca Pare.

Nokautom u 10 rundi, Ukrajinac Alek-
sandar Usika pobedio Muamera Huki}a
u borbi za svetsku titulu kruzer kategorije.

U vremenu li~nog rekorda (1:13,17),
Haris Ajdarevi} u Kragujevcu osvojio
titulu prvaka Srbije u polumaratonu.
Teodora Simovi} zauzela drugo mesto,
iza pobednice Olivere Jevti}.

OKTOBAR
Prvaci Srbije u krosu, na {ampionatu

~iji je doma}in bio Bor, postali Elzan Bi-
bi} - stariji junior, Amel D`akovac - stari-
ji pionir, Amra Terzi} - starija pionirka,
D`emal Hasanovi} - mla|i pionir, Saima
Muri} - mla|a pionirka, Kanita Brahi} -
pionirka, Samed Had ì} - pionir.

Odbojka{i Novog Pazar osvojili Su-
perkup Srbije pobediv{i u ,,Pendiku“
Vojvodinu 3:1 (26:28, 25:21, 25:23,
25:21). Sastav su ~inili:

NOVEMBAR
Saida Bukvi} postala prvakinja sveta

u lou-kiku, kategorija do 52 kg. Ona je
u finalnoj borbi u Budimpe{ti savlada-
la Ilham Burakadi iz Maroka.

Elzan Bibi} zauzeo 4. mesto na Bal-
kanskom {ampionatu u krosu (^ana-
kale - Turska).

Ko{arka{i Partizana prvi put gosto-
vali u Novom Pazaru. U prijateljskom
me~u bili bolji od Novog Pazara 80:57.

DECEMBAR
Elzan Bibi} zavr{io na 31. mestu u

[amorinu (Slova~ka), doma}inu Kros
{ampionata Evrope.

Bo{ko \oki} postavljen za trenera
ko{arka{a Novog Pazara.

Odbojka{i Novog Pazara u 1/16 fina-
la Kupa CEV pora`eni su u oba me~a
od ACH Voleja iz Ljubljane. U Novom
Pazaru bilo je 2:3 (25:20, 25:23, 22:25,
23:25, 11:15), a u dvorani Tivoli 3:0
(25:13, 25:23, 26:24). 

Odbojka{i Novog Pazara osvojili ti-
tulu jesenjeg {ampiona Superlige, isti
rezultat postigli i rukometa{i u Super B
ligi (Istok - Zapad). Futsal tim Novog
Pazara tre}i u Prvoj ligi.

U poslednjoj nedelji 2017. najverovat-
nije }e se znati da li FK Novi Pazar nasta-
vlja takmi~enje ili istupa iz Prve lige.
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SPORT
Novi Pazar prvi put u istoriji gradskog sporta osvojio dve ekipne klupske titule

Odbojka{i sportski junaci grada 
Prvoslav Le{evi} Istorijski uspeh 

novopazarskog
sporta: U finalu 
Kupa Novi Pazar
pobedio Vojvodinu 

Balkansko prvenstvo u atletici: Defile 
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Projekat je sufinansiran iz bud`eta Republike Srbije – Ministarstva kulture i informisanja. 
Stavovi izneti u podr`anom medijskom projektu nu`no ne izra`avaju stavove organa koji je dodelio sredstva. 

Nova Varo{ - Predsednik op{tine Nova Varo{
Radosav Vasiljevi} posetio je pre nekoliko dana
Pred{kolsku ustanovu „Pa{a i Nata{a“ i Osnovnu
{kolu „@ivko Ljuji}“ u okviru promocije projekta
razvoja mera populacione politike. Predsednik je
u pratnji saradnica iz Op{tinske uprave Marijane
\oki} i Danijele Topalovi}, mali{anima podelio
bed`eve, sveske i tematske flajere uz poruku da
svoje roditelje zamole da im daruju brata ili sestru. 

- Op{tina Nova Varo{ prednja~i u finansijskoj
podr{ci i razli~itim merama kako bi se u na{em
kraju ~e{}e ~uo pla~ beba. Jedna smo od retkih lo-

kalnih samouprava u Srbiji koja godi{nje iz
skromne op{tinske kase za stimulisanje ra|anja i
brigu o deci i porodici izdvaja 3,5 odsto sredstava
od ukupnog bud`eta ili u proseku oko 20.000.000
dinara. Planiramo da i u budu}nosti nastavimo da
aktivno ula`emo na polju populacione politike jer
ulaganje u decu nije tro{ak, ve} najdragocenija in-
vesticija i zalog za budu}nost, kazao je Vasiljevi}
nakon obilaska vrti}a i Osnovne {kole i dru`enja
sa pred{kolcima i |acima prvacima.

U Op{tini su, ina~e, ohrabreni ~injenicom da
je njihove napore u borbi protiv „bele kuge“ ove

godine prepoznala i dr`ava. Vlada Srbije je preko
Kancelarije za demografiju i populacionu politi-
ku, koju vodi ministarka Slavica \uki} Dejano-
vi}, Op{tini Nova Varo{ dodelila sredstva od bli-
zu 15.000.000 dinara, od kojih je deset opredelje-
no za nov~ane naknade novoro|en~adima, 2,5 za
nezaposlene porodilje, a ne{to vi{e od dva milio-
na dinara za podr{ku bra~nim parovima bez de-
ce za poku{aj vantelesne oplodnje. Za doprinos u
podsticaju nataliteta Op{tina Nova Varo{ je ne-
davno dobila priznanje „Srebrna kolevka“ koju
dodeljuje Pokret za decu „Tri plus“. R. P. 

Promocija zajedni~kog projekta Vlade i Op{tine Nova Varo{ 

Za podsticaj nataliteta 

Da se ~e{}e ~uje pla~ beba: 
Poseta vrti}u „Pa{a i Nata{a“ 

Pomo} beranske op{tine

Stipendije za 50 studenata
Berane - Pedeset beranskih visoko-

{kolaca steklo je pravo na stipendiju
Op{tine Berane za {kolsku 2017/2018.
godinu. Tim povodom, predsjednik
Op{tine Berane Dragoslav [}eki} uru-
~io je Ugovore o stipendiranju studenti-
ma i ujedno ~estitao na rezultatima ko-
je su postigli na dosada{njim studijama.

- Ovi rezultati samo potvr|uju tezu
da Berane za svoju budu}nost ne mo-
ra da se brine, dok ste vi tu. Vi ste sino-
nim za ljepotu, mladost i pamet. Vi ste
snaga Berana i vi ste oni kojima vrata
ovog grada moraju biti {irom otvore-
na. Otvorena za va{e ideje, znanja,
podstreke i pobjede, istakao je [}eki}.

Prisutnima se obratio i Goran Kikovi},
predsjednik Skup{tine op{tine Berane.
„S obzirom na op{te siroma{tvo, ove
stipendije su skroman dodatak poro-
di~nom bud`etu i jedan vid svojevr-
snog priznanja, kojim mo`e da se po-
nosi ne samo onaj kome je stipendija
dodijeljena, njegova porodica ve} i Op-
{tina kao dru{tvena zajednica“, istakao
je Kikovi}. Stipendije Op{tine Berane
}e primati 41 student osnovnih aka-
demskih studija i devet studenata
postdiplomskih akademskih studija.
Nakon formalnog dijela prijema i pot-
pisivanja Ugovora, uprili~en je koktel
za studente i njihove roditelje. C. D.

^edo Gospi}, direktor pljevaljskog Vodovoda

Potrebna kompletna rekonstrukcija
Pljevlja - Minulog ljeta, uprkos du-

gotrajnom su{nom periodu, u Pljevlji-
ma nije bilo restrikcija u vodosnabdi-
jevanju. U preduze}u Vodovod ka`u
da su uspjeli da, za razliku od brojnih
drugih op{tinskih preduze}a u Crnoj
Gori, obezbijede uredno snabdijevanje
grada vodom i da su time ponosni.
Ipak, direktor Vodovoda ̂ edo Gospi}
isti~e da postoje brojni problemi koji
optere}uju rad ovog preduze}a, poseb-
no kada je u pitanju kvalitet vode. On
u narednom periodu, uz pomo} lokal-
ne uprave, o~ekuje nove investicije na
vodovodnoj mre`i kako bi se pobolj-
{ao kvalitet vode, odnosno ~esta za-

mu}enja izvori{ta. „Vodovod }e, u sa-
radnji sa lokalnom upravom, preko
fondova i donacija EU, obezbijediti ne
tako mala sredstva za radove na po-
strojenju Plije{, za koje je potrebno ne-
{to vi{e od 2,5 miliona evra“, najavlju-
je Gospi} u razgovoru za podgori~ki
Dan. 

Prema njegovim rije~ima, Vodovod
odr`ava distributivnu mre`u od 60 ki-
lometara i godi{nje ima 1.340 interven-
cija, otklanjanje kvarova, a gubici na
mre`i su 70 odsto, {to, kako isti~e, po-
kazuje da je mre`a dotrajala i da je neo-
phodna kompletna rekonstrukcija. 

C. D. 


